

Title (en)

Device for fastening of a cylinder lock housing

Title (de)

Vorrichtung zur Arretierung eines Schliesszylindergehäuses

Title (fr)

Dispositif de fixation du boîtier d'une serrure cylindrique

Publication

EP 1176271 A2 20020130 (DE)

Application

EP 01116764 A 20010720

Priority

DE 10036398 A 20000726

Abstract (en)

The lock is operated by a closing cylinder (3). A counter-thrust piece (7), on the component (5) side mounted in the door (1), grips behind the thrust piece (8), on the closing cylinder housing (4) side,. Either the thrust piece or counter thrust piece is mounted so that it is movable out of the range of the other thrust or counter thrust piece, by means of a tool inserted from part of the door inaccessible from the outside of the door for releasing the lock.

Abstract (de)

Damit ein einem Kraftfahrzeug-Türschloß zugeordneter Schließzylinder (3) nicht unerlaubt aus einer türseitigen Schließzylinderaufnahme (6) von außen her gezogen werden kann, andererseits aber beispielsweise zu Reparaturzwecken ein solcher Ausbau möglich ist, trägt das Schließzylindergehäuse (4) einen Anschlag (8), der bei wirksamer Vorrichtung von einem türseitigen Gegenanschlag (7) in Abzugsrichtung des Schließzylinders (3) hintergriffen ist und von denen einer aus dem Weg des anderen mittels eines Werkzeugs bewegbar ist, das von der Türstirnseite (1) her einführbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7

E05B 9/08; E05B 65/20

IPC 8 full level

E05B 9/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

E05B 9/084 (2013.01)

Cited by

FR2999633A1; EP1555363A1; CN103154411A; WO2012052274A1; DE102012023656A1; US9422752B2; US9435137B2

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 1176271 A2 20020130; EP 1176271 A3 20031022; EP 1176271 B1 20110525; DE 10036398 A1 20020228; ES 2364746 T3 20110913

DOCDB simple family (application)

EP 01116764 A 20010720; DE 10036398 A 20000726; ES 01116764 T 20010720